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Spet december
Predsednik gospodarske zbornice, Tibor Šimonka, je na Vrhu slovenskega gospodarstva prejšnji teden izjavil: »Glavna 
pomanjkljivost naše države je, da ji manjka vizija, kaj želimo doseči.«
Kot zastopnik vseh delodajalcev je gotovo pod vplivom različnih apelov s strani gospodarstvenikov, ki si želijo najboljše pogoje za 
izvajanje svojih aktivnosti, varno in vzpodbudno investicijsko okolje ter učinkovitih državnih spodbud za razvoj inovativnih, trajnos-
tnih in konkurenčnih procesov in  proizvodov.

Ne glede na to izjavo pa verjameva, da ima vsako podjetje svojo vizijo in deluje v smeri ustvarjanja pogojev za njeno uresničevanje. 
Četudi pridejo vmes obdobja ali okoliščine, ki sicer niso nujno posledica odločitev in ukrepov podjetja samega, temveč zunanjih de-
javnikov, za katere se sicer pričakuje, da se pravočasno predvidijo, zaznajo in za njih sprejemajo ukrepi za njihovo preseganje, obvod 
ali premagovanje, se  obdobjem težjih pogojev poslovanja in slabših poslovnih rezultatov ni mogoče izogniti. Ta so vedno bila in 
bodo, važno pa je, da smo na njih pripravljeni in da se za vse vpletene deležnike najdejo najmanj boleče rešitve. 

Tudi naše podjetje pri tem ni nobena izjema. Zadnji mesec leta 2023, v katerem se ves čas posluša in občuti ohlajevanje in 
zaostrovanje gospodarskih razmer, nerazumno zavlačevanje vojne v Ukrajini, uničujoče naravne ujme doma in tujini, krvav 
masaker nad civilnim prebivalstvom v Gazi, se je začel. Z njim je bilanca leta že bolj ali manj znana. 
Jasno je, da planiranih rezultatov ne bomo dosegli, zaostanek bo precejšen, predvsem zaradi novega avtomobilskega programa, 
pri katerem so negotove razmere napovedane tudi za naslednje leto. Res smo v zadnjem mesecu pridobili nov posel iz te branže, 
ki se bo v naslednjih dveh letih odvijal skozi planirane in nujne razvojne faze ter z letom 2026 prešel v serijsko proizvodnjo, a za 
naslednje leto je ključna stabilizacija razmer na programu FM29. 
Letos smo slednjemu namenjali ogromno pozornosti, saj je zelo zahteven z vidika organizacije, logistike, digitalizacije, robotizacije, 
avtomatizacije. Uspelo nam ga je urediti do te mere, da smo poskusno obratovali na maksimalnem nivoju predvidenih količin. S 
skupnimi močmi, z veliko mero medsebojnega sodelovanja, razumevanja in tudi potrpljenja smo se uspeli tudi približati nivoju, ki je 
primeren za proizvodnjo po merilih in zahtevah Industrije 4.0. Čaka nas še  precej izzivov, da ta program pripeljemo na nivo, ki bo kot 
vzorčni primer in standard  za urejenost poslovanja v vseh segmentih podjetja. 

Če pogledamo Alu Sijaj in Les smo z rezultati lahko zadovoljni in zaenkrat večjih negativnih trendov pri njiju ne vidimo.  Pozitivno 
je tudi dejstvo, da so se letos pridobili nekateri novi posli, ki bodo v polni proizvodnji v naslednjem ali nadaljnjih letih. Ker se bodo 
vmes določeni izdelki umaknili iz prodajnega programa, je nujnost pospešenega pridobivanja novih kupcev in poslov prioriteta in 
fokus prodaje, še zlasti tistih, ki smo za to na podjetju, čeprav posredno prodaja vsakdo izmed nas. Vsi ostali pa morajo vsak pri sebi 
in skupaj, v razmerah manjše zasedenosti kapacitet, poskrbeti za učinkovitost v največji možni meri, korektno izrabiti delovni čas, 
delo opraviti z največjo možno skrbnostjo in učinkovitostjo in  delati tisto, kar prinaša dodano vrednost. Vse to je namreč nujno za 
uresničevanje zapisane dolgoročno zastavljene strategije in vizije razvoja našega podjetja.

December s sabo prinaša tudi praznike in prav je, da si jih privoščimo, si naredimo lepe in jih preživimo s tistimi, ki nam  
pomenijo največ, v novo leto pa zakorakajmo z optimizmom in drznostjo, ki je za EMMI tim vedno značilen. Srečno 2024!

Roman Stegne in Silva Babšek
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Ročaji bele tehnike
Zaradi višjih naročil na programu bele tehnike, mehansko obdelanih, brušenih, graviranih in eloksiranih ročajih smo od juliju 
najprej organizirali štiri izmensko delo na brušenju in graviranju ročajev. Glede na napovedi BSH EOX ročajev za leto 2024 ter 
zgoraj omenjenih ročajev je v teku investicija v dodatni gravirni stroj. Tako bomo lahko gravirali dva ročaja hkrati.
Nadgradnja je planirana konec februarja 2024, s tem se bo zasedenost laserjev glede na napovedi zmanjšala in bo delo predvidoma 
ponovno potekalo v treh izmenah. V letu 2023 smo optimizirali proizvodni proces izdelave tovrstnih ročajev, združili smo operacije 
brušenje, graviranje in nalaganje izdelkov za eloksiranje. 

Linija za obdelavo ročajev 
V zadnjem kvartalu 2023 se je zaključila investicija v avtomatizirano linija za izdelavo ročajev M.O.D.B.. Gre za visoko produktivno 
linijo, ki omogoča hitre menjave med izdelki z maksimalno kapaciteto 450 kosov na uro. Linija ima 10 vreten, ki obdelujejo izdelek 
sočasno. Vsi pomiki linije so izvedeni s servomotorji. Linija ima robotizirano posluževanje. V teku je tudi investicija v avtomatizacijo 
prenosa surovcev za ročaje iz žage za razrez na linijo za raziglanje. Zaključek investicije bo predvidoma v prvem kvartalu 2024.

Novi CNC stroj Brother v oddelku Sijaj 
V fazi izbire nove opreme posvečamo vse več pozornosti novim trendom, učinkovitosti, zagotavljanju večje konkurenčnosti, 
okoljskim standardom in energetski učinkovitosti. V CNC strojni park strojem proizvajalca Haas, Mori Seiki in Elumatec dodajamo 
CNC stroje Brother.

Za doseganje zastavljenih ciljev moramo podjetja nenehno iskati priložnosti za izboljšave. Tudi letos smo za višjo učinkovitost 
sistematično pristopili k optimiziranju različnih procesov, proizvodne kapacitete pa razširili z novimi namenskimi stroji. Proces 
se bo nadaljeval v letu 2024.

Ob izbiri strojev je poleg primernosti stroja pomembna tudi kakovostna vpenjalna priprava. V oddelku Sijaj v mesecu decembru 
zaganjamo novi CNC Brother W1000Xd1. Na stroju planiramo izdelavo izdelkov, ki zahtevajo 4-osno obdelavo (izdelava ohišja 
izpušnega  lonca Remus,….). Vpenjalo bomo izdelali pri nas. V oddelku Avtoindustrija imamo že 6 podobnih CNC strojev Brother z 
zgoraj omenjenimi karakteristikami.

Visoko produktivni štiri osni obdelovalni center za obdelavo večjih profilov
Za nov produkt avtomobilske industrije smo investirali v visoko produktivni obdelovalni center »Unior profi«. Stroj je velik 
36 m2, tehta 22.000 kg. Ima dodatne površine, ki so namenjene za robotsko posluževanje stroja.  Postavitev in zagon ob-
delovalnega centra je planirana v januarju 2024 na lokaciji oddelka Alusijaj. Na stroju bomo prvotno obdelovali zahteven 8 
komorni profil, katerega po mehanski obdelavi še površinsko obdelamo z eloksiranjem.
 
Robot za varjenje in druge investicije
Novo robotsko celico za varjenje YASKAWA smo nabavili zaradi dotrajanosti in zastarelosti obstoječe iz leta 2001. Z novo celi-
co se bo izboljšala kvaliteta varjenja, dosegli bomo višjo produktivnost pri izdelavi izpušnih loncev. Delovno območje varilne 
celice je 2.000 mm, na premeru 1.400 mm. S celico so bila razvita in nabavljena tudi prijemala za varjenje petih tipov izpušnih 
loncev in tehnologija varjenja. Dobava celice bo izvedena do konca letošnjega leta. Še v tem letu bomo investirali tudi v nakup 
4-potnega viličarja Sichelschmidt, v začetku prihodnjega pa planiramo postavitev nove žage Keope za razrez profilov večjih 
presekov. 

Novi stroji in optimizirani procesi

Novosti v proizvodnji

Posebnosti strojev Brother:

• Uporabniku prijazen stroj (aplikacija za menjavo orodja in vnos 
podatkov, grafični prikazi,…).
• Stroj omogoča merjenje momenta vretena med obdelavo 
(varnost pred naleti, zaznavanje obrabljenih orodij).
• Energijsko učinkovit stroj. Pri zaviranju vretena motor preide v 
generatorski način delovanja, delno zagotavlja napajanje lastnih 
porabnikov. Porabi tudi do 80% manj energije na posamezni cikel. 
• Velike hitrosti po oseh: X, Y in Z; doseganje izredno velikih 
pospeškov.
• Izredno hitra menjava orodja.
• Izjemno hiter zagon in zaustavitev vretena.

CNC Brother 



Prejeli certifikat 
meroslovne odličnosti

Avtomatizirana linija za izdelavo ročajev M.O.D.B. lahko v 
eni uri obdela 450 ročajev. 

Certifikat meroslovne odličnosti dokazuje, da smo tudi pri 
iskanju kakovostnih merilnih rešitev na pravi poti.

V visoko produktivni obdelovalni center »Unior profi« smo inve-
stirali zaradi novega produkta avtomobilske industrije. 

Optimizacija dela
Za doseganje višje učinkovitosti bomo s sistematičnim pristopom optimizirali procese na pragu Magna ter programu Ineos. 
Namen optimizacije je zmanjšanje dela v tretji izmeni ter odprava nadurnega dela. Na programu Ineos se posvečamo varil-
nemu stroju Kočevar, ki nam predstavlja ozko grlo. Z optimizacijo bo delo potekalo samo v dveh izmenah, varnostno zalogo 
končnih izdelkov bomo povečali brez dela izven rednega delovnega časa.
Optimizacijo vseh procesov planiramo tudi na programu prag Magna, saj je v letu 2024 predvideno povečano povpraševanja po 
teh izdelkih. Preselili bomo večino strojev, na katerih se izdelujejo komponente za prag Magna. S tem bomo dosegli optimalen 
materialni tok, zmanjšali medfazne zaloge in prihranili prostor. Manj finančnih sredstev bo vezanih v zalogo materiala. Glavni 
del selitev bo opravila služba vzdrževanja med božično - novoletnimi prazniki, stroj za laserski razrez bo zunanji izvajalec selil v 
začetku januarja.

Ponosno sporočamo, da nam je skupina Lotrič Metrology 
podelila Certifikat meroslovne odličnosti 2023. Certifikat 
je izraz priznanja podjetjem, ki se zavzamejo za najvišjo 
raven kakovosti merilnih rešitev, spodbujajo nove mero-
slovne rešitve in znanja ter vlagajo v digitalizacijo mero-
slovnih postopkov. V skupini LOTRIČ Metrology in v našem 
podjetju smo prepričani, da je kakovost temeljna za uspeh 
in trajnostno prihodnost industrije.

Včasih se preprosto moraš ustaviti,
umiriti in zadihati.

Prenehaj se spraševati,
dvomiti in prebujati s skrbmi.

Verjemi, stvari bodo delovale, kot morajo.
Morda ne tako, kot si si predstavljal,

ampak tako, kot ti je namenjeno. 

Želim Vam lepe praznične dni,
zdravja in sreče v novem letu.

Aleš Brence



Ptujski strojniki 
tretji na svetu

Dirkalnik nič težji od 50 gramov     
V sklopu tekmovanja skupina dijakov izdela svoj model 
dirkalnika za dirkanje po 20 metrov dolgi stezi, ki jo dirka-
lnik prevozi v manj kot eni sekundi. Formula ima neverjetni 
pospešek, iz nič do približno osemdeset kilometrov na uro v 
manj kot eni sekundi. Pogon dirkalnika je stisnjen plin, sam 
dirkalnik meri v dolžino 20 centimetrov, tehtati pa ne sme več 
kot 50 gramov. Tekmovanje ni samo oblikovanje dirkalnika in 
dirkanje. Dijaki so morali sami pridobiti sponzorje in dodelati 
poslovni načrt, v desetminutni predstavitvi v angleškem jezi-
ku pa predstaviti, kako so zbrali sponzorje, kakšne inženirske 
rešitve in inovacije so uporabili. Izdelati so morali tudi svoje 
stojnice, kjer so se predstavljali med samim tekmovanjem.  

Neprecenljiva izkušnja v Singapurju
Svetovno prvenstvo je potekalo letos septembra v Singapurju. 
Ekipa je bila na tekmovališču tudi po 12 ur dnevno, po koncu 
napornega dne pa so ostali celo brez večerje, saj se v Singapur-
ju vse restavracije zaprejo že zelo zgodaj. A tekmovanje jim bo 
kljub temu ostalo v zelo lepem spominu. Uživali so v družbi dru-
gih tekmovalcev in tkali nova prijateljstva. Po tekmovanju so jih 
organizatorji peljali na ogled proge prave formule 1, sprehodi-
li pa so se tudi po mestu. Med številnimi nebotičniki so našli 
muzej, v katerem lahko obiskovalci vidijo, kako izgleda narava:  
trava, gozdna pot. Nekaj, kar je za nas povsem samoumevno, v 
Singapurju najde prostor le še v muzeju. 

Doroteja Mlaker Krošel
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Ekipa dijakov Srednje strojne šole ŠC Ptuj je letos septembra kot prva slovenska ekipa nastopila na svetovnem prvenstvu F1 
in Schools v Singapurju. Gre za prestižno tekmovanje mini dirkalnikov mednarodne avtomobilistične zveze FIA, ki je sicer tudi 
organizator velike formule 1. V projekt so vložili ogromno svojega prostega časa in ob tem osvojili veliko novega znanja. Trud 
se je obrestoval, njihov dirkalnik je bil tretji najhitrejši med 68 ekipami iz 54 držav, osvojili pa so še nagrado za najboljšega 
novinca. Projekt je sponzorsko podprlo tudi naše podjetje.

Luka Vrtič, Jaka Glažar, Jure Rudolf, Janez Šmigoc in Marko Šalamon so dijaki ptujske Srednje strojne šole, ki so si pod mentorstvom 
profesorjev, Gregorja Gojkoška in Danijela Bedenika dobro leto nazaj postavili zanimiv, a zahteven izziv – uvrstiti se na svetovno 
prvenstvo v tekmovanju mini formule 1. Tekmovanje, na katerem lahko sodelujejo mladi med 11. in 19. letom starosti, vsako leto 
poteka v drugi državi. Ekipe, ki se ga že vrsto let udeležujejo, so zaradi izkušenj in bistveno višjega proračuna za tekmovanje v veliki 
prednosti pred Slovenijo, a to ni ustavilo ptujske ekipe. Pogumno so se podali v projekt, trdo delali, konstruirali izdelke, izdelovali 
prototipe, testirali, popravljali, izboljševali, trenirali in iskali sponzorje. Dijaki in mentorja so eno leto praktično živeli za ta projekt, 
vložili ves svoj prosti čas, žrtvovali celotne poletne počitnice in na koncu projekt uspešno pripeljali do konca. Ne le, da so se uvrstili 
na tekmovanje, njihov dirkalnik LIghtfly je bil tretji najhitrejši,  osvojili pa so tudi nagrado za najboljše novince. Skupno so zasedli 21. 
mesto.  Na dosežek mladih Ptujčanov so na Srednji strojni šoli zelo ponosni. »Strojna šola se je kot prva slovenska srednja šola 
udeležila tovrstnega tekmovanja, zato smo še toliko bolj zadovoljni z odličnimi rezultati naše ekipe, ki se je poimenovala Lightfly. To 
je res neverjeten uspeh,« je povedala ravnateljica Anja Jesenek Grašič.

Ekipa Lightfly je sestavila tretji najhitrejši dirkalnik in osvojila 
nagrado za najboljše novince na prvenstvu. 

Singapur je mesto vode in betona, narava ima 
mesto le še v muzeju.  

>



Preventiva je boljša od kurative
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V Salonu Radost in Fizioterapiji Zdravje na Ljubljanski cesti 42 
v Slovenski Bistrici (prostori jezikovne šole IZZA) lahko celo leto 
koristite masaže in fizioterapevtske obravnave s kar 40% po-
pustom. Na voljo vam je masaža celega telesa, masaža hrbta 
in nog,  protibolečinska masaža, refleksna energetska masaža 
stopal, ročna limfna drenaža,…. Na fizioterapiji lahko izbi-
rate med TECAR obravnavo, ki omogoča hitro regeneracijo in 
odpravlja bolečine, lasersko terapijo, ki poleg lajšanja bolečin 
prispeva k hitrejšemu celjenju, ultrazvočno terapijo, magnetno 
terapijo,… Vsak zaposleni lahko koristi 40% sofinanciranje 3 krat 
v mesecu, skupaj torej do 36 krat v enem letu. 

Število izgubljenih dni zaradi bolniške odsotnosti v Sloveniji skokovito narašča. Če smo bili še pred nekaj leti v sredini 
med državami EU, smo se v zadnjem obdobju pomaknili med države z največ izgubljenimi delovnimi dnevi na zapos-
lenega. Tudi v našem podjetju v zadnjih letih beležimo precejšnje povečanje bolniške odsotnosti. Zdravje in varnost 
zaposlenih jemljemo zelo resno, prepričani smo, da se da z vlaganji v preventivo preprečiti ali vsaj omiliti marsikatero 
bolezensko stanje. Podjetje nudi številne aktivnosti promocije zdravja, med drugim masaže in fizioterapevtske storitve. 
Izkoristite jih. 

Uravnotežen obrok in brezplačno sadje
Pestra in uravnotežena prehrana je za zdravje izjemno pomem-
bna. Priporočljivo je, da na dan zaužijemo 3 do 5 obrokov. Vsak 
dan nam je na voljo 8 različnih menijev malice z juho in solatnim 
bifejem, tako da lahko vsak najde primeren obrok zase. Poleg 
tega je v jedilnici ves čas na voljo brezplačno sadje. Dnevno 
razdelimo med 60 in 70 kilogramov sadja. Zadostna količina 
vitaminov je še kako pomembna v sezoni prehladov in virusnih 
obolenj. 

Športni in družabni EMMI 
Za zdrav življenjski slog skrbimo tudi z gibanjem in vzpodbu-
janjem dobrih medsebojnih odnosov. Organiziramo zimske 
in poletne športne igre, sofinanciramo smučarske in kopalne 
karte, z novo kolesarnico spodbujamo prihod na delovno mesto 
s kolesom. Za krepitev timskega duha in dobrih medsebojnih 
odnosov skrbimo na različnih izobraževanjih, druženjih, izletih, 
zaključkih. Vse aktivnosti so za zaposlene popolnoma brez-
plačne, potrebna je le udeležba in dobra volja.

Skrb za zdravje je odgovornost vsakega posameznika. Pri tem 
vam s številnimi aktivnosti želi pomagati tudi naše podjetje. 
Naredimo skupaj korak v smeri k boljšemu zdravju. 

Doroteja Mlaker Krošel

Tesla & Schumann vibracijski sistem
V lanskem letu je podjetje investiralo v Tesla&Schumann 
vibracijski sistem, ki deluje brez električnih dražljajev ali 
kemijskih snovi. Naprava vibrira v frekvenci 7,83 Hz, ki je 
naša naravna frekvenca, kar umiri človeka, sprosti mišice 
in zakrčeno telo, nevtralizira stresne vplive, lajša bolečine 
v hrbtenici in sklepih, lajša glavobole, izboljša vsesplošno 
počutje in podpira procese zdravljenja. Uporaba sistema je 
brezplačno na voljo vsak dan med 07. in 16. uro, sistem je 
postavljen v posebni sobi na Upravi. Zasebnost je zag-
otovljena. Terapija traja cca. 20 minut. Vsak zaposleni 
lahko sistem enkrat tedensko uporabi med delovnim časom, 
dodatni termini pa so na voljo izven rednega delovnega časa. 
Odsotnost z delovnega mesta v času terapije uskladite s 
svojim nadrejenim.  

Rezervacija termina:
Osebno na recepciji podjetja.

Po telefonu: 02/80 50 500 (Anja).
Po e-pošti: kadrovska@emmi.si. 

Kontakt za naročanje: 
Fizioterapija zdravje: 041 658 998 

Salon Radost: 041 659 480 



Dan odprtih vrat 8-9

Družine na obisku
Zadnjo soboto v septembru smo naše dvorišče za nekaj ur spremenili v družinski zabaviščni park. Pripravili smo Dan odprtih 
vrat za naše družine. Najprej smo se sprehodili po podjetju, nato pa na dvorišču preživeli zabavno dopoldne. Svoje spretnosti 
smo preizkušali v najrazličnejših športnih in družabnih igrah, pripravljene so bile tudi ustvarjalne delavnice, napihljiva igrala in 
poslikava obraza. Klovn na hoduljah je otroke razveselil z baloni, v kotičku za družinsko fotografiranje pa smo na fotografije 
ujeli neprecenljive utrinke. Dogodek smo zaključili s kosilom in sladoledom za vse udeležence.  

(mk)





Balaton v znamenju 
EMMI-ja
Začetek septembra je vsako leto tradicionalno čas za izlet našega podjetja. V zgodnjih jutranjih urah smo se zbrali na dvorišču 
podjetja in se s tremi avtobusi odpeljali na nepozaben izlet na Madžarsko, Blatno jezero - Balaton. Ogledali smo si baročno palačo 
Festetics v mestu Keszthely v Zali, majhno mesto Zala, muzej in jamo Tapolca, mesto Tihany in njegove značilnosti. Občudovali smo 
razgled na Blatno jezero, mesto Balatonelle, kjer so se pogumneži tudi skopali in na koncu šli do posestva Radpuszta, kjer smo z 
dobro večerjo in zabavo zaključili celodnevno prijetno druženje.

V grajski baročni palači Festetics smo se sprehodili po osupljivem 
parku, ki ponuja veliko možnosti za sprostitev in je zaščiten nara-
vni rezervat s francoskim in angleškim vrtom, fontanami in kipi, ki 
nas popeljejo v preteklost. Palača je znana tudi po muzeju Helikon, 
kjer z razstavo prikazujejo življenjski slog plemstva, razstave kočij 
in ogromno drugih zanimivih informacij iz preteklosti. Po ogledu 
palače smo si ogledati še majhno mesto Zala. Pot smo nadaljevali 
do mesta Tapolca, ki leži v bližini Blatnega jezera. Ogledali smo si 
muzej, nato pa se s čolnom popeljali po krožni jamski poti, dolgi 
približno 180 metrov. Jama je znana je po mešanju kraške in ter-
malne vode, ki se dviga iz globin, in razjeda apnenec. Nastala je 15 
do 20 metrov pod mestom Tapolca in se razteza na 3,3 kilometrih.

Slikovito mesto Tihany
Vožnjo smo nadaljevali do mesta Tihany, ki leži ob Blatnem 
jezeru. Gre za res lepo urejeno, idilično vasico. V tamkajšnjih 
hišicah ponujajo ogromno izdelkov domačih obrti in spominkov, 
tudi tradicionalna hrana se najde pri njih. Mesto ponuja veliko 
sprehajalnih poti s prekrasnim pogledom na Blatno jezero, 
znano je tudi po zgodovinskem okrožju, katerega središče je 
Benediktinski samostan iz leta 1055 in cerkev v baročnem 
slogu. Kraj je znan tudi po tem, da so tukaj našli najstarejši za-
pis madžarskega jezika. Pot nas je nato vodila s trajektom po 
Blatnem jezeru, ki je največje jezero v srednji Evropi. Njegova 
gladina je na 104 metre nadmorske višine, površina je 592 
kvadratnih kilometrov, v povprečju je globoko 3,2 metra, največ 
pa 11 metrov. Je podolgovate oblike, v dolžino meri 77 kilo-
metrov, široko je med 4 in 15 kilometrov. 

Izlet na Madžarsko 10-11

Palača Festetics nas je navdušila s čudovitim francoskim in 
angleškim vrtom.

Pogled na Blatno jezero se lahko meri z najlepšimi morskimi razgledi.



Emmi je znova dokazal, da radi plešemo in se zabavamo. 

Skok v Blatno jezero
Prispeli smo do mesta Balatonelle, kjer smo imeli nekaj uric prostega časa, pogumneži so okusili in doživeli kopanje v Blatnem jezeru. 
Po sproščenem popoldnevu smo se odpravili do Radpuszta na posestvo, ki svoje goste pričaka z madžarskim gostoljubjem. Po lepi 
dobrodošlici, je sledil ogled predstave s konji. Predstavili so nam madžarske običaje, tudi nekaj spretnostnih iger, grabljanje stola, trganje 
blaga, galop vrča, zabava ob ovsu, pretepanje žena, bičanje, kochpet, prikaz vožnje z lipicancem. Program je trajal slabo uro. Nato nas je v 
restavraciji čakala tradicionalna madžarska jed, vino in DJ Marko, ki nam je pričaral sproščen, nor, zabaven plesni večer. Ko se zabavamo, 
čas prehitro mine in tako nas je pot v poznih večernih urah vodila nazaj v našo deželo Slovenijo, na Emmi.
Hvala podjetju za vso organizacijo. 

                                                                                                                   Suzana Svenšek
.

S soncem obsijani in dobre volje.



Odbojkarski turnir na Poljskem 12

Grupa Kety S.A vsako leto organizira turnir v odbojki, ki se ga udeležujejo podjetja v skupini Kety. Letos je bil turnir na spore-
du v začetku oktobra, le dobrih 14 dni po končanem evropskem prvenstvu, ki so ga drugič v svoji zgodovini osvojili Poljaki. 
Na naš že peti turnir smo odšli z rahlo mešanimi občutki, saj so Poljaki največ dela imeli v polfinalu, ko so šele s 3:2 ugnali 
slovensko reprezentanco, v finalu pa kot za šalo obračunali z Italijani. Za tiste, ki odbojko spremljate zgolj, ko igra Slovenija, je 
potrebno omeniti, da je odbojka na Poljskem daleč najpopularnejši šport. Odbojka je na Poljskem na meniju za zajtrk, kosilo 
in večerjo, najbrž pa bi se je kaj našlo tudi vmes.

Kety Emmi v družbi največjih 
tudi v Meki odbojke

Bistriška ekipa je bila tokrat precej prevetrena, saj se je v ekipi našlo precej novih imen. Tadej Pučnik, Nik in Jan Mulec, Anže Pongračič, 
Izidor Dreo, Bor Stegne in Damijan Drame smo ob vodstvu Polonce Fridrih na pot odrinili v petek zgodaj zjutraj, saj smo imeli ob 14. uri 
dogovorjen ogled nove stiskalnice, ki jo postavljajo v matičnem podjetju SWW v Ketyju.
Po končanem ogledu smo se napotili v hotel, kjer smo imeli na voljo vsak svoj apartma in se pred večerjo osvežili. Po odlični večerji ter 
druženju z gostitelji smo se odpravili na počitek v pričakovanju sobotnega turnirja.

Rana ura, zlata ura
Sobotni dan se je pričel že zelo zgodaj, saj je bil pričetek turnirja že 
ob 8. uri. Ob snidenju smo videli precej znanih obrazov iz preteklih 
let, veliko prijateljev, ki so nas sprejeli kot člane družine, kar nav-
sezadnje tudi smo.
Žreb nas je združil z ekipo Hutnik, Aluprof Opole ter Aluprof iz 
Bielsko-Białe. Po odlično opravljenem delu in prepričljivima zmag-
ama nad Hutnikom in ekipo Aluprof iz Opole, smo se z ekipo iz 
Bielsko-Białe razšli z izidom 1:1, a so Poljaki bili boljši v številu 
dobljenih točk ter se avtomatsko uvrstili v veliki finale, nam pa je 
preostalo srečanje za 3. mesto.
V boju za 3. mesto smo se pomerili z ekipo Ochrona, ki je na zad-
njem turnirju osvojila 4. mesto. Po odličnem pričetku smo večji del 
prvega niza vodili ter imeli kar 4 zaključne žoge za prvi niz, a so 

Dobra volja pomembnejša od rezultata
Čeprav nismo prišli med prvo trojico, smo dobili mnogo pohval na 
našo igro, ohranili pa smo tudi priljubljenost med ekipami. Povabila 
na »kratkega« so kar deževala, priložnosti za druženje in veselje je 
bilo veliko. 
Nedelja je bila kmalu tukaj in po obilnem zajtrku nas je čakala os-
emurna vožnja proti domu. 
Saj veste, povsod je lepo, a doma – najlepše.

Damijan DRAME 

.

ga na koncu po podaljšani igri s 16:14 osvojili Poljaki. Slednji so 
slavili tudi v drugem nizu, ki so ga dobili s 15:12 ter osvojili končno 
3. mesto, mi pa smo se morali zadovoljiti s 4. mestom. Naslov je 
osvojila ekipa matičnega podjetja SWW iz Ketyja.
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65 let NK Bistrica

Po končanem srečanju se je dogajanje preselilo v športno dvora-
no Pohorski odred. Proslave se je udeležilo tudi precej eminentnih 
gostov, tako s športnega področja dela kot iz gospodarskih logov. 
V prvi vrsti so mesto našli predsednik NZS Radenko Mijatović, 
predsednik NK Maribor Drago Cotar, poslovni direktor NK Maribor 
Bojan Ban, predsednik MNZ Ptuj Stanko Glažar, direktor NK Celje 
Zoran Podkoritnik in  direktor NK Aluminij Borut Arlič. 
V družbi župana občine Slovenska Bistrica dr. Ivana Žagarja so se 
s strani gospodarstvenikov in sponzorjev proslave udeležili glavni 
izvršni direktor Impola Andrej Kolmanič, ob katerem je mesto za-
vzela finančna direktorica podjetja Impol in članica UO NK Bistrica 
Barbara Kapun, generalni direktor podjetja Aluminium Kety Emmi 
in predsednik UO NK Bistrica Roman Stegne in direktor podjetja 
Mojstrovina Miran Očko.
Po uvodnem nastopu mladinskega pevskega zbora OŠ Pohorski 
odred je navzoče nagovoril predsednik UO NK Bistrica Roman 

V začetku meseca novembra je v Slovenski Bistrici potekala velika prireditev v sklopu 65 letnice NK Bistrica. Kot uvod v 
pričetek svečane proslave sta se v športnem parku pomerili enajsterici veteranov NK Maribor in NK Bistrica. Tekma se je 
končala z izidom 3:3, svoje mesto v bistriški enajsterici pa je našel član našega podjetja Borut Obrovnik. 
.

Konec oktobra je v športni dvorani OŠ Koper potekal Evropski ka-
detski pokal v judu. Pomerilo se je 359 tekmovalcev iz 22 držav 
in štirih celin, med njimi 45 slovenskih judoistov. Dogodek smo 
sponzorsko podprli. V kategoriji do 90 kilogramov je odlično nas-
topil Timotej Kos, član judo kluba Impol, in si priboril bronasto 
medaljo. V Kopru je nastopila tudi Maja Mušič, ki sicer brani barve 
mariborskega kluba Apolon. Bistričanka se je uvrstila v finalni 
blok in ob koncu prav tako osvojila bronasto medaljo. Čestitamo.

Stegne, kateremu so sledili tudi predsednik NZS Radenko Mija-
tovič, Stanko Glažar, dr. Ivan Žagar in Bojan Ban, kot zadnji pa je 
za govorni pult stopil predsednik NK Bistrica dr. Vito Martinčič.
Na prireditvi je klub s plaketami in zahvalami izrazil zahvalo 
za sodelovanje in trud podjetjem, klubom ter posameznikom, 
saj brez njih delovanje na takšnem nivoju ne bi bilo mogoče. 
Prisotnim v športni dvorani so se predstavili tudi številne ekipe 
podmladkov iz nogometnih vrtcev in nogometnih šol iz občine 
Slovenska Bistrica, ki delujejo pod okriljem NK Bistrice.
Med programom smo imeli priložnost videti in slišati mlado 
glasbenico Lano Leskovar iz Gabernika pri Zgornji Polskavi, ki 
se je publiki predstavila z dvema pesmima Nine Pušlar.
Po zaključku proslave je sledilo druženje v Vip prostoru, za 
katerega je z vrhunsko kulinariko poskrbel Hotel Jakec RTC 
Trije kralji. 

Damijan DRAME 

Timotej Kos si je bronasto medaljo priboril z zmago nad 
Ukrajincem Parshynom.

Podprli mlade judoiste
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Od Triglava do Bohinja
Dolgo časa sem  razmišljal o vzponu na naš najvišji vrh, ga opazoval iz sosednjih gorovij, pregledoval slike in opise raznih 
poti na spletu in spraševal ostale prijatelje, ki so ga že osvojili, o mnenjih in vtisih iz poti. A želja se mi je vsako leto nekako 
izmaknila. Vse do letošnjega avgusta. Ker je bil to moj prvi vzpon na Triglav, sem si želel, da to ne bi bil klasičen vzpon iz 
doline in nazaj, temveč bi bil nekaj posebnega, da si ga bom zapomnil za celo življenje.
.

Na pot smo se skupaj s prijateljem in prijateljico odpravili sredi 
tedna, ko naj ne bi bilo takšne gneče. Pohod smo začeli v dolini 
Vrat, nadaljevali mimo Aljaževega doma v Vratih in naprej ob 
Triglavski Bistrici, vse do vznožja severne Triglavske stene, nad 
katero se je mogočno dvigal vrh našega glavnega cilja. Zavili 
smo levo po poti »čez Prag«, dokler nismo prišli do Triglavskih 
podov, kjer smo se usmerili proti Domu Valentina Staniča. Malo 
smo se okrepčali, nato nas je čakalo še nekaj vzpona do Kredar-
ice. Pooblačilo se je, proti večeru je celo deževalo. Dež nas ni kaj 
dosti zmotil, saj smo že bili nastanjeni v sobah. Presenetile so 
nas prenovljene postelje, v katerih je bilo prav prijetno zaspati.

Po dežju jasno jutro
Verjetno je bilo prav zaradi večernega dežja jutro še toliko bolj 
jasno. Proti vrhu smo se odpravili okrog 6. ure zjutraj in celotno 
pot proti Malemu Triglavu in naprej proti vrhu uživali v čudovitih 
razgledih na ostale vrhove in doline v okolici. Na vrhu je bilo 
veliko planincev iz celotnega sveta, srečali smo celo nekaj Af-
ričanov in Azijcev. Zanimivo se mi je zdelo, da je bilo na vrhu ve-
liko več prostora, kot izgleda na slikah. Prav tako se da na vrhu 
osvežiti z raznimi hladnimi pijačami. Resda niso poceni, a smo 
si jih z veseljem privoščili, saj jih na vrh v nahrbtniku dostavlja 
prijazen gospod, ki nam je podelil tudi kar nekaj napotkov glede 
naše nadaljnje poti čez Triglavsko Škrbino do Koče na Doliču. 
Od tam smo se po kratkem počitku podali čez prelaz Hribar-
ice in na drugi strani hitro zagledali dolino Sedmerih Triglavskih 
jezer. V dolini smo šli najprej do Zasavske Koče na Prehodavcih, 
nato pa mimo izjemno lepih visokogorskih jezer, s kristalno čis-
to vodo, prispeli do Koče pri Triglavskih jezerih, kjer smo tudi 
prespali.



Zaključili s kopanjem v jezeru
Tretji dan smo se od koče mimo dvojnega jezera odpravili  
proti Koči pod Bogatinom in Domu na Komni, ki jih loči samo 
15 minut hoje. S Komne se je lepo odprl pogled na Bohinjsko 
jezero. Pot se je začela strmo spuščat in hitro smo prispeli do 
slapa Savice, kjer smo se osvežili s hladno vodo in pot nadalje-
vali vse do Bohinjskega jezera. Bilo je precej vroče, zato je bil še 
toliko večji užitek pot zaključiti s hitrim skokom v jezero.

Kljub temu da bi se pot lahko normalno prehodila v dveh dneh, 
smo bili na koncu po dobrih 40 kilometrih prehojene poti že 
malo utrujeni. Vsekakor pa utrujenost ne more pretehtati 
občutkov, ki jih podoživiš na pohodu med to lepo alpsko floro in 
favno, kjer se zdi, kot da se čas vsaj za nekaj trenutkov ustavi in 
lahko pozabimo na skrbi v službi in doma.
Lep planinski pozdrav.

Planinec



Zaključno druženje, Voščilo 16

Nasvidenje 2023, dobrodošlo 2024
9. decembra smo se na veliki novoletni zabavi poslovili od leta 2023. Telovadnico Srednje šole Slovenska Bistrica smo napolnili 
z dobro voljo in optimizmom pred začetkom novega leta. Ob zvokih Ansambla Valovi smo peli in plesali dolgo v noč. Za dobro 
hrano in pijačo je poskrbel Viteo, za dodatno veselje pa bogate nagrade na srečelovu. Hvala in nasvidenje leto 2023. 

(dk)

Spoštovani sodelavci!

Hvala za prizadevno in vestno delo ter vaš 
prispevek k uspešnosti EMMI tima. S skupnimi 
močmi, sodelovanjem in medsebojno podporo 
bomo tudi v bodoče premagovali izzive in 
uresničevali načrtovane cilje.

Želimo vam lepe praznike in srečno v 
novem letu 2024!

Vodstvo podjetja

Del sredstev za obdarovanja smo namenili praznični akciji v okviru humanitarnega programa Veriga dobrih ljudi v sodelo-
vanju z Zvezo prijateljev mladine Moste-Polje, Slovenija.


